台灣護理學會 函

機關地址:106439台北市大安區信義路四段281號4樓

聯絡人:林素玉專員

電 話: (02)27552291 轉 28 傳 真: (02) 2325-8652 電子信箱: <u>ndms@twna.org.tw</u>

受文者:文列單位

發文日期:中華民國 110年 10月 29日

發文字號: 陳字第 1100001673 號

速別:

密等及解密條件或保密期限:

附件:如說明二

主旨:本會將於 2022 年辦理「The 7th International Research Conference of WSDN」,公開徵求論文摘要稿件,敬請鼓勵貴屬護理同仁踴躍投稿。

說明:

- 一、The 7th International Research Conference of WSDN (第七屆世界災難護理國際研討會)將於 2022 年 10 月 20-21 日在臺北國際會議中心(Taipei International Convention Center)舉行,大會主題為「Nurses Together for Global Challenges—Innovation, Integration & Illustration: Building Back Better in Disaster Nursing」。
- 二、論文摘要線上投稿日期:2021年10月29日至2022年2月15日(午夜12時)止。論文摘要投稿主題及注意事項如附件,相關資訊請瀏覽大會網站: https://twna2022.org/

三、大會重要日期如下:

項目	日期
論文摘要徵稿	2021年10月29日(五)
論文摘要徵稿截止	2022年02月15日(二)
論文摘要入選通知	2022年03月31日(四)
早長注冊/ 浴寸描 型 / 推颁去 去注册	2022年03月15日(二)~
	2022年05月31日(二)
線上註冊截止	2022年09月15日(四)

若有任何問題請洽詢大會秘書處 Ms. Serena Cheng(鄭怡小姐)

Tel: +886-2-87805688 #108 Fax: +886-2-87893603

Email: secretariat@twna2022.org

正本:衛生福利部護理及健康照護司、各護理院校、各醫療院所、衛生福利部所屬各醫療院所、各縣 市衛生局、中華民國護理師護士公會全國聯合會、各縣市護理師護士公會、各相關專業團體等

副本:本會理監事及相關委員會



The 7th International Research Conference of WSDN

2022年10月20-21日(週四~週五)/臺北國際會議中心

投稿摘要主題與注意事項

一、摘要主題

Education and training in disaster nursing
Best practice in emergency and disaster
Psychosocial impact

四) Application of innovative technologies in all phases of disaster

五) Improvement of nurses' roles and competencies for disaster

(六) Others

投稿摘要注意事項

Abstract Submission Guidelines

- All abstracts must be submitted and received in the period between Oct 29, 2021 and Feb. 15, 2022 through http://www.twna2022.org.
- Abstracts must be submitted in English.
- Words limitation:
 - **Title** maximum of **40 words** (Every word, except articles, prepositions, and conjunctions, should be capitalized).
 - Abstract maximum of 300 words
- Acceptable structure of an abstract must consist of four components: Objectives, Methods, Results, Discussion/Implications and Keywords (3-5 keywords).
- 5. The abstract can be submitted in the following categories:
 - **Concurrent session**: A 10-minute presentation grouped by theme.
 - **Poster:** A visual presentation of research with an academic or professional focus by an individual or representatives of research teams for display on a poster board.
- 6. The maximum authors of the abstract are six people.
- Information about the types of submissions:
 - (1). Academic research papers (including empirical or theoretical studies) are welcome.
 - (2). Monograph, brief communication, and case report are not accepted.
- The participant submitting the abstract **MUST** provide one presenting author. The presenting author of an accepted abstract (oral and poster) must register before May 31, 2022 to have his/her abstract included in the final program.
- The same abstract cannot be submitted for consideration in different abstract 9. categories.
- 10. The on-line submission also indicates the copyright agreement to publish the abstracts for all purposes of the Conference usage without further notice.
- 11. Authors are strongly advised to ensure the accuracy of the submitted abstracts. Any mistakes in literature or in scientific facts will be published as what is typed.
- 12. All authors named in this abstract have agreed to its submission for presentation at the 7th WSDN, and that the authors are responsible for the data and agree with the stated results.
- 13. The Scientific Committee of the 7th WSDN, reserves the right to accept or refuse an abstract, to designate abstracts oral or poster presentation and to choose a suitable session for the abstract. The authors' preference of the type of the presentation and theme will be taken into account.
- 14. All abstracts will be reviewed by the Scientific Committee of the 7th WSDN. The result will be informed by emailing a notice of acceptance/rejection to the presenting authors by March 31, 2022.
- 15. No simultaneous submission- Submission is not permitted as long as a manuscript is under review with another conference.

- 1. 論文摘要投稿時間: 2021 年 10 月 29 日~2022 年 2 月 15 日止。 投稿摘要網址 http://www.twna2022.org。
- 2. 發表者一律採英文投稿及發表。
- 3. 字數限制

摘要主題:限40字,論文題目除定冠詞、介系詞及連接詞(少於4個字母) 外,第一個字母需為大寫。

摘要內文:限300字,請以結構方式書寫,包括:研究目的、研究方法、研究結果以及討論/應用等部份,並且若統計數據永遠不可能大於1時,則小數點前不加「零」(如 r = .43, p < .05)。

關鍵詞:請檢附 3-5 個關鍵詞(不列入字數限制)。

4. 發表者可以選擇口頭(Concurrent Session)或海報(Poster)發表。

口頭發表:發表時間10分鐘,討論5分鐘。

海報發表:依場地安排現場實體發表。

- 5. 一篇摘要作者至多6人。
- 6. 論文摘要歡迎護理專業原著研究(original research)或系統性回顧(systematic review)投稿,個案報告不在此列。
- 7. 大會將於 2022 年 3 月 31 日前通知發表者摘要審查結果。
- 8. 摘要審查通過之投稿者須於 2022 年 5 月 31 日(午夜 12 時)前完成線上註冊, 否則將失去發表權益。